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PROTOKOLL 2:2023 Dnr STYR 2023/562 

LUNDS 
UNIVERSITET 

Institutionen för psykologi 

Ledningsgruppen för psykologprogrammet 
Sammanträdesdatum 
2023-03-08 

Närvarande ledamöter 
Jonas Bjärehed Ordförande lnst för psykologi 
Kristian Almquist Studievägledare 
Ines Bramao Lärarlag kurs 2 
Daiva Daukantaite Lärarlag kurs 12 

) Dariush Djamnezhad Y rkesl ivsrepresentant 
Robert Holm berg Lärarlag kurs I 0 lnst f psykologi zoom 
Tomas Jungert Lärarlag kurs 5 
Tomas Kempe Lärarlag kurs 8 
Elia Psouni Lärarlag kurs 3 Inst för psykologi zoom 
Erik Pålsson Studerande te 4 
Elinor Schad Lärarlag kurs l lnst för psykologi from§6 
Catharina Strid Lärarlag kurs 7 och 9 
Susanna Vestberg Lärarlag kurs 6 och 13 
Njördur Viborg Yrkeslivsrepresentant 
Margit Wångby Lundh Lärarlag kurs 14 lnst för psykologi 

Anita Lennerstedt Sekreterare Inst för psykologi 

Närvaro- och yttranderätt 
Martin Wolgast Biträdande prefekt Inst för psykologi §§ 4 d-7 

Anmält förhinder 
Alexandra Carlström Schad Studerande te 5 
Christopher Mathieu Sociologiska inst 

Martin Wolgast, biträdande prefekt, ges närvaro- och 
yttranderätt. 

§ I. 

§ 2. 

Justerings person Erik Pålsson utses. 

Fastställande av dagordningen Dagordningen fastställs med följande tillägg: § 11, Elinor Schad: 
information; § 12, Susanna Vestberg: ChatGPT och 
examinationer. 

§ 3. 

§ 4. 

Föregående protokoll 

Studierektor: 
a) Rapport från institutionsstyrelsemötet 28/2 

Föregående protokoll läggs med godkännande till handlingarna. 

a) Jonas Bjärehed lyfter: 
- Bokslut 2022; kommande ekonomiska besparingar. 
- Översyn köpta utbildningstjänster; se vidare§ 7. 
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b) Information om Expediering av 
regeringsbeslut (om ändring av 
psykologexamen) 

c) Halv studiedag 15/3 - information 

d) Avstämning Retendo och schemaläggning 

§ 5. Suppleanter till ledamöter i ledningsgruppen 
vt23, justering kurs 14 - Tove Lundberg 

§ 6. Breddad rekrytering 

§ 7. Översyn köpta utbildningstjänster 

§ 9. Rapporter: 
a) Studentrepresentanterna 

b) Jonas Bjärehed meddelar att beslut är taget om att inte ändra 
examensmålen för psykologutbildningen. 
Diskussion har handlat om målet om psykoterapi under 

handledning. Det är en viktig fråga för professionen, även i 
förhållande till andra yrkesgrupper, som till exempel kuratorer. 

c) Jonas Bjärhed påminner om studiedagen onsdag 15/3. 
Programpunkter: 
- Utbildningsutvärderingen. 
- Hur gör de med OSCE på Linneuniversitetet? 
- Köpta utbildningstjänster. 

d) Övergången till enbart Retendo och inte skickande av olika 
filer går ändå framåt. 
Stefan Persson är teknisk support. 

Tove Lundberg utses till suppleant för kurs 14. 

Jonas Bjärehed, Kristian Almquist och Martin Wolgast arbetar 
med breddad rekrytering och har tagit fram två modeller. 
Modell I) justering av befintliga antagningskvoter med förslag 

att införa en ny kvot: högskolepoäng och arbetslivserfarenhet. 
Denna kräver en del administration. Modell 2) kursvägen. Att 
skapa en distanskurs, öppen för alla och där de bästa blir 
antagna. En sådan kurs är kostsam, framför allt i uppstartsfasen, 
och för det krävs prioritering på universitetsnivå. 
Mötet diskuterar modellerna, vilka insatser som kan tänkas 

krävas och vad effekterna kan bli. 

Martin Wolgast presenterar uppdraget om översyn av köpta 
utbildningstjänster. Beslut i frågan är taget på 
institutionsstyrelsens möte 28/2. 
Bakgrunden är den ekonomiska situationen som kommer att 

kräva besparingar, institutionens budget måste vara i balans 2024 
och som en del i detta görs denna översyn. Synergieffekten 
forskning - utbildning uteblir när läraren inte är anställd med 
forskning i tjänsten. Samtidigt har institutionen 
professionsutbildningar där yrkesverksamma lärare är mycket 
viktiga. 
Eftersom vi inte får full kompensation för löneökningar finns 

ständigt ett rationaliseringskrav. Detta gäller alla universitet och 
frågan drivs uppåt. 
Den så kallade lärarlöneskulden ska vara nere på noll 2026 

enligt fakultetsbeslut. 

Beslutet i institutionsstyrelsen ska kommuniceras tydligt till alla 
anställda och tas upp i ledningsgrupper, lärarlag, studiedagar. 
Först ska en inventering göras tillsammans med det 

pedagogiska upplägget. 

a) Erik Pålsson berättar att Lundapsykologerna har många 
evenemang; workshops och föredrag. 
Erik Pålsson rapporterar från mötet med terminsombud; 

närvarande var te 1, 2, 4, 5 och 7. Synpunkter inhämtades via 
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enkät med ganska få svar, dessa synpunkter ska skickas ut till 
kursansvariga. 
En mer övergripande punkt är mer kunskaper om 

presentationsteknik, hur man förmedlar information, hur man 
lägger upp en redovisning. 

b) Y rkeslivsrepresentanterna 
b) Varken Dariush Djamnezhad eller Njörudr Viborg har något 
särskilt att rapportera. 

§ I 0. Utvecklingsplan, fortsatt arbete 

§ 11. Elinor Schad: information 

§ 12. Susanna Vestberg: ChatGPT och 
examinationer. 

Jonas Bjärehed berättar att utvecklingsplanen är presenterad för 
fakultetsstyrelsens arbetsutskott, inför fakultetsstyrelsen möte. 
De önskade tydligare kring vem som ansvarar för vad, en 
tydligare tidslinje och mer kring pedagogisk meritering. 
Till hösten blir det mer kontinuerligt arbete. 

Elinor Schad informerar om att arbetet är påbörjat med att göra 
om den kompletterande utbildningen från kurspaket till program. 

Susanna Vestberg tar upp ChatGPT och hemtenta. Mötet 
diskuterar frågan även mer generellt. 
Jonas Bjärehed påpekar vikten av för studenterna tydliga regler 

till varje examination. 

§ 13. Övrigt I övrigt inget. 

Vid protokollet 

~~i~'l~ 
Anita Lennerstedt 

Justeras: 

J 

Erik Pålsson 
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